
Rosenlund plejeboliger 
Mørkhøjvej 336, 2860 Søborg 
Tlf.: 39 57 45 00  
 

 
Dagsorden til Beboer- og pårørenderådsmøde  

for Rosenlund plejeboliger 
Torsdag den 23. oktober 2024 kl. 14.00-16.00 

Sted: Mødestedet 
 

Deltagere:  
 
Finn Nielsen  Repræsentant for beboere i Tulipanhuset-afbud 
Ingrid Nørup Repræsentant for beboere i Unikahuset 
Doris Boye Repræsentant for beboere på Rosenstien 1-4-afbud 
Vakant Repræsentant for beboere i Lærkehuset 
Ruth Elin Schlüter  Pårørende til beboer i Rosenstien 5-8 
Kirsten Klausen Pårørende til beboer i Lærkehuset 
Per Nielsson Pårørende til beboer i Rosenstien 5-8 
Linda Ida Stabell Pårørende til beboer i Unikahuset 
Jeanette Spangsberg Leder af Rosenlund plejeboliger - sekretær for rådet 
Jimmy Hansen Repræsentant for Seniorrådet 
Vakant Frivillig 
Pia Jordan Referent - serviceleder Rosenlund plejeboliger 
  

 
Dagsorden: 
 
 
Pkt. 1 Gennemgang af deltagerliste ved formanden 
 
Finn Nielsen, fraværende, Doris Boye fraværende. 
 
Pkt. 2 Godkendelse af dagsorden ved formanden 
Ingen kommentarer, Ruth, påpegede, at vi skulle tale om dialogmødet, afholdt den 8. oktober 
2024, punktet kommer under ”eventuelt”. 
 
Pkt. 3 Godkendelse af referat ved formanden 
Godkendt 
 
Pkt. 4 Meddelelser fra leder af Rosenlund 

 

• Ny bus-vi har fået en ny bus, som er en el-bus. Bussen er fordelt, med en dag i hvert hus 
pr. uge.. Der er plads til 4-5 kørestole, max 9 personer. Jeanette fortalte om sommerhus-
turene, som havde været en stor succes. Forslag fra Rådet er, at der næste år bliver la-
vet en lille billedbog fra hvert hus, så de pårørende kan se billeder fra turen.  

• Sandwich i weekenderne-vi har kigget på, hvordan vi kan lave rutiner i weekenderne, så 
dagene bliver lidt nemmere og der er mere tid til beboerne, da bemandingen i weeken-
den er sårbar, hvilket gør, at vi nu serverer sandwich i weekenden. De fleste beboere er 
meget glade for tiltaget, som er justeret ift. ønsker, fx rugbrødssandwich eller groft brød.  

• Status på musikplejecenter-der arbejdes med implementering af projektet – ét skridt ad 
gangen så vi derved får de enkelte delprojekter implementeret. Lige nu, arbejder vi med 
lydmiljøer, så når man kommer til Rosenlund, skal der afspilles musik. Derudover bliver 
medarbejderne undervist i PAMI (personafstemt musikalsk interaktion), hvordan medar-
bejderne lærer ihvordan de bruger musikken, sang, kropssprog og mimik til at guide og 
hjælpe beboerne fx i bad eller ud på en gåtur. Jeanette fortalte omkring demens-
pårørendegrupper, som vi også har her på Rosenlund.  
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• Banko/nye aktiviteter-Banko er konverteret tirsdag til ”Tirsdagsbar” og er blevet en stor 
succes. Der er fortsat banko om onsdagen afholdt af frivillige fra Onsdagsklubben. 

• Husorden- Der skal laves en ny husorden, som skal være inkluderende og gælde hele 
Rosenlund, udkast vil blive lavet og forelagt i BPR, i løbet af 2025. 

• Nødberedskab-Vi har her fået til opgave at sørge for, at der er alt det som beboerne skal 
have i forhold til nødberedsskab, Jeanette har sendt brev ud og der er kommet et officielt 
brev fra Gladsaxe kommune til alle borgere i Gladsaxe.  

 
 
Pkt. 5  Hverdagslivet på Rosenlund, her kan drøftes fx ønsker til aktivitetet, hverdagsstruktur mv.  
Per fortalte, at døråbner ”kontakten på dørene”, virker nu, men kørestolsbrugere kan ikke nå 
den, Teknik bliver kontaktet.  
 
Kirsten påpegede, at ”Rosenlund nyt” savnes. Der mangler lidt information i Lærkehuset.  
 
Ruth, fortalte om dårlige kloakforhold. Ruth har været udsat for at måtte ringe til kloakmesteren, 
da vandlåsen var stoppet. Ruth efterlyste svupper, Jeanette fortalte, at de forefindes i alle 
husene, men at det var teknik man skulle kontakte og ikke kloakmesteren.  
 
Ruth fortalte, at personalets skilte knækker, derfor havde en personale det ikke på? Jeanette 
svarede, at dem har vi mange af, så personalet kan få et nyt.  
 
Der blev talt om, at er flere, som ikke kender kode, så man kan komme ind på Rosenlund efter 
lukketid. Jeanette tager det op med lederene, så de huske at fortælle om koden ved indflytning. 
 

 
Pkt. 6 Punkt fra pårørende   
Ingen punkter 
 
 
 
Pkt. 7  Punkter fra beboerne 
Punkter fra Ingrid, Unikahuset: 

1. Døren mellem Rosenstien 4 og 6 er stadig HELT umulig! Den kan ikke forceres på nogen måde, når 
jeg er på besøg derovre! Også selv om jeg har en rask mand med til at hjælpe!! Døren kan lukkes 
op, men man kan ikke nå at komme igennem før den lukker igen!  

Intervallet er for hurtigt, teknik kontaktes af Pia. 

2. Nyt muligt emne til beboer repræsentant i stedet for vores ven, der stoppede! Er man nødt til at 
vente 4 år? Emne kan fås hos mig!  

BPR kan godt tage ny repræsentant med Ruth snakker med Erik på Rosenstien 

3. Vi er rigtig mange på Rosenlund, der gerne vil se/høre noget mere til ”Sangskatte og vildkatte” 
udover den ene gang om måneden!  
Jeg har talt med mange, der godt kunne tænke sig, at bandet kommer 2 gange om måneden! 
Mig bekendt er der ikke udgifter forbundet med deres optræden, så hvorfor ikke?? 
 
Bortset fra det kan jeg se, at tidspunktet for koncerterne er ændret fra klokken 14 til klokken 
11! Da det altid er om søndagen, er det da en dårlig ændring, da det er midt i kirketiden! Så 
hvorfor? Beboerne skal jo også være klar til frokosten klokken 11.45, så hjem og tisse først!! 
NEJ! Dårlig ændring!! 
 
Der er lavet en aftale for 2025 hvor de fortsat kommer én gang om måneden. BPR øn-
sker at ændre tidspunktet til kl. 13. Pia går videre med dette.  

 
Pkt. 9  Nyt fra Seniorrådet 
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Omsorgstandplejen skal mere ud, således at man kan se, hvad omsorgstandplejen indeholder. 
Evt. vil der blive sat ”flyvers” op.  
 
Der undersøges fortsat omkring seniorboliger. Jimmy mener ikke at borgmesteren er så 
intresseret i dette, men seniorrådet arbejder videre på det.  
 
Der arbejdes på at lave en senior-messe i Gladsaxe.  
 
Pkt. 10  Nyt fra frivillige 
 
Der er pt. ingen frivilligrepræsentant 
 
Pkt. 11  Eventuelt 
Hovedpunkter fra Dialogmøde: Ruth og Linda deltog. Det var et godt og givende møde. Omkring 
at komme tidligt i seng, så har Ruth og Linda ikke nævnt dette. Jeanette nævnte, at bussen ikke 
har restriktioner ift. hvem der må køre i og med den. Vi bruger den til alle slags formål. Ift. 
madproblematiken, så fortalte Jeanette at Unikahuset får 50% mere kød, da der er mange der 
spiser godt. Det har de gjort i 1½ år.  
 
Per afsluttede mødet med et digt af Halfdan Rasmussen.  
 
I den nye budgetaftale er der igen afsat mindler så demensplejeboliger fra 2025, igen vil få 
rengøring hver uge.  
 
Punkter til næste møde:  
 
Næste møde: 5. december 2024, kl. 14-16 , mødet starter den dag kl. 13:30 med 
julefrokost. 
  
 
Evt. afbud kan meddeles til Pia Jordan, pianjo@gladsaxe.dk eller for beboerne til daglig leder i 
afdelingen. 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Jeanette Spangsberg 
Sekretær for rådet 
 
 

mailto:pianjo@gladsaxe.dk

